
1 (1) 

Datum: 2024-06-05 

SÄRSKILT YTTRANDE 
Kommunstyrelsen 

Ärende 6 Reviderat inriktningsbeslut för nya 
Huddingehallen 

När införandet av principen Enprocentsregeln, som innebär att en procent 
av kostnaderna vid ny-eller ombyggnation ska investeras i offentlig konst, 
tidigare har diskuterats i Huddinge har Moderaterna varit skeptiska. Vi 
menar att kreativitet, platsens behov och god ekonomisk hushållning ska 
vara styrande i processen kring utsmyckning och gestaltning – inte en på 
förhand fastställd procentsats.  

Av samma anledning är vi också kritiska till att man i projektet för den nya 
Huddingehallen väljer att utgå ifrån just en procentsats. Det saknas en 
motivering kring varför 0,5% är en rimlig nivå och utöver bevarandet av den 
konst som finns på platsen idag finns det i ärendet ingen djupare 
beskrivning av behov eller plan för utsmyckning.  

Den nya Huddingehallen blir kärnan i utvecklingen av Kvarnbergsplan som 
idrottskluster, särskilt om Moderaternas förslag om fotbollsplan får gehör, 
och kommer att vara en av våra mest välbesökta platser i många år 
framöver. Där har vi med konsten som verktyg goda möjligheter att skapa 
en inspirerande miljö med en stark identitet samtidigt som vi agerar 
ansvarsfullt med Huddingebornas skattemedel.  

Vi ser fram emot att följa projektet och planerna för den konstnärliga 
utformningen framöver.  
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